

In attendance: From the Library of Parliament: Philip Rosen, Research Officer. *From the Committee's staff:* Stuart Farson, Senior Researcher.

Appearing: The Honourable Pierre Blais, Solicitor General of Canada.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Tuesday, June 27, 1989. (See *Minutes of Proceedings and Evidence of Tuesday, September 26, 1989, Issue No. 1.*)

The Minister made a statement and answered questions.

It was agreed,—That the meeting scheduled for November 2, 1989 commence at 10:30 a.m. with consideration of the business of the Committee.

At 11:55 o'clock a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Donald G. Reid
Clerk of the Committee

Aussi présent: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Philip Rosen, attaché de recherche. Du personnel du Comité: Stuart Farson, chercheur principal.

Comparait: L'honorable Pierre Blais, solliciteur général du Canada.

Le Comité reprend les travaux prévus à son ordre de renvoi en date du mardi 27 juin 1989. (Voir les *Procès-verbaux et témoignages du mardi 26 septembre 1989, fascicule n° 1.*)

Le ministre fait une déclaration et répond aux questions.

Il est convenu,—Que la réunion du 2 novembre débute à 10 h 30 par une revue des travaux du Comité.

A 11 h 55, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité
Donald G. Reid